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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

odbytego dnia 18 kwietnia 2023 r. w Urzędzie Miejskim w Kamieniu 

Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1330, a zakończono o godz. 1620  
 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

1) Łukarski Piotr – Przewodniczący Komisji, 

2) Marciniak Natalia, 
3) Dobek Jarosław, 
4) Foleżyński Dariusz. 

 
  

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 
2) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

3) Gustyn Piotr - Skarbnik  
4) Gostomski Dominik – Dyrektor MGOK 
5) Kortas – Punder Dorota – Dyrektor MGBP 

6) Błoch Beata – Dyrektor MGOPS 
7) Husarek Marta – Inspektor 
8) Szczepańska Natalia – Inspektor 

 
 

 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji. Następnie przedstawił porządek posiedzenia.   

 

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury   

w Kamieniu Krajeńskim.  
2. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej                   

w Kamieniu Krajeńskim. 

3. Zmiany w WPF.  
4. Zmiany w budżecie na rok 2023.  

5. Zmiana uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sępoleńskiemu. 

6. Przyjęcie sprawozdania z wykonania uchwały w sprawie określenia 

zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości. 
7. Regulamin korzystania z parku miejskiego w Kamieniu Krajeńskim. 
8. Pozostałe projekty uchwał.  

 
II. Inne sprawy organizacyjne: 

          Ocena zasobów pomocy społecznej.  
  

III.    Zapytania i wolne wnioski.      

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia.  
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad. I.1. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Kultury w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski dokonał szczegółowego 

przedstawienia sprawozdania z działalności jednostki.  

Przedmiotowe sprawozdanie w załączeniu do protokołu z posiedzenia 

Komisji.  

 

Radna Natalia Marciniak podziękowała za przedstawione 

sprawozdanie. Zapytała o kwestię przejścia MGOK na VAT. 

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski odpowiedział, że przechodząc na 

VAT trzeba zgodnie z prawem najpierw uzyskać taką możliwość. 

Przeprowadzana jest kalkulacja czy całość będzie się opłacała (MGOK + 

świetlice). Nie jest to typowa instytucja, aby przejść na VAT. Nie wiadomo czy 

mając taką podmiotowość uzyska się zgodę. Temat jest bardzo złożony pod 

względem prawnym. Podkreślił, że w Sępólnie Krajeńskim jest chyba tak, że 

dotyczy to tylko domu kultury, a reszta podlega pod miasto czy gminę. Aby 

przejść na VAT trzeba liczyć się z terminami. Kolejny problem to zatrudnienie 

dodatkowej osoby w księgowości. Trzeba to zrobić dobrze. Oprócz konsultacji 

potrzebne są jeszcze kalkulacje. Musi być przychód, aby móc odzyskać VAT. 

To wszystko jest cały proces. Może być tak, że 2 lata będą bardzo ciężkie. 

Prawdopodobnie prędzej czy później i tak będzie trzeba do tego przystąpić.  

 

Burmistrz Wojciech Głomski potwierdził, że trzeba wszystko 

skrupulatnie przeanalizować. Nie zawsze uda się ten VAT odzyskać. Zawsze 

jest jakieś ryzyko. Należałoby zobaczyć jak to wygląda w innych podobnych 

jednostkach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak zaproponował 

rozpatrzyć temat założenia stowarzyszenia przy MGOK, które pozyskiwałoby 

środki.  

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski odpowiedział, że próbował zrobić 

coś takiego, ale jest to również bardzo złożony i ciężki temat.   

 

Radna Natalia Marciniak zapytała o VAT w kontekście domu kultury     

w Sępólnie Krajeńskim.  

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski odpowiedział, że Dom Kultury              

w Sępólnie jest osobną instytucją.  
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Radna Natalia Marciniak zapytała kto zarządza świetlicami. 

Stwierdziła, że należałoby się tego dowiedzieć.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak stwierdził, że 

świetlicami zajmują się sołtysi.   

 

Radny Jarosław Dobek dodał, że sołectwa nie mają osobowości 

prawnej.  

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski dopowiedział, że świetlice 

podpięte są pod Urząd.  

 

Burmistrz Wojciech Głomski dodał, że sołtysi dysponują środkami 

sołeckimi i w ramach tych środków zajmują się świetlicami.  

 

Radny Jarosław Dobek zastanawiał się również jak ma się przejście 

MGOK na VAT do dotacji otrzymywanej od gminy.  

 

Burmistrz Wojciech Głomski zwrócił się do Dyrektora MGOK, aby 

poszukał jednostki podobne do MGOK w Kamieniu Krajeńskim i zorientował 

się jak to wygląda. Nie należy się porównywać do Sępólna Krajeńskiego, które 

jest dużo większe.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak zapytał                     

o współpracę ze Stowarzyszeniem „Nasza Krajna”, celem pozyskiwania 

środków. 

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski odpowiedział, że współpraca jest 

na bieżąco. Środki są pozyskiwane. Wspomniał również o współdziałaniu            

w zakresie mniejszych projektów z Urzędem Marszałkowskim. 

 

Radna Natalia Marciniak zapytała o świetlicę w Obkasie czy przy okazji 

remontu zostanie również zmodernizowane ogrzewanie. 

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski poinformował, że świetlica jest 

odświeżana. Dwa razy w tygodniu animator będzie prowadził zajęcia dla 

dzieci i dorosłych. Ogrzewanie jest środkiem trwałym i tym zajmuje się 

gmina.  

 

Burmistrz Wojciech Głomski dodał, że sprawa ogrzewania jest 

analizowana. 

 

Radny Jarosław Dobek zapytał dlaczego nie odbywają się zajęcia               

w świetlicy w Małej Cerkwicy.  
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Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że nie ma chętnych osób do 

pracy w świetlicy. Czynione są starania, aby znalazła się taka osoba.  

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski dodał, że Domu Kultury nie stać 

na zatrudnianie dodatkowych pracowników, którzy prowadziliby świetlicę.  

 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

 

Ad.I.2. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Kamieniu Krajeńskim.  
  

Dyrektor MGBP Dorota Kortas-Punder dokonała szczegółowego 
przedstawienia sprawozdania z działalności jednostki. 

Przedmiotowe sprawozdanie w załączeniu do protokołu z posiedzenia 

Komisji.  

 

Radny Jarosław Dobek zapytał jaki jest koszt spotkania autorskiego              

z zapraszanymi pisarzami. 

 

Dyrektor MGBP Dorota Kortas-Punder odpowiedziała, że jest to ok.              

3 tys. zł. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski podziękował Pani Dyrektor za 

prowadzoną działalność. 

 

Radna Natalia Marciniak zapytała o wymianę okien i ocieplenie ścian 

budynku biblioteki.  

 

Dyrektor MGBP Dorota Kortas-Punder odpowiedziała, że zostały 

wykonane pomiary i może niebawem nastąpi wymiana okien. Ma nadzieję, że 

biblioteka zostanie docieplona. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

 

Ad. I.3. Zmiany w WPF. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Przedstawił, co następuje: 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 

z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim               
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2023.  
Planowane na rok 2023 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej wynoszą:  
- dochody ogółem – 44.512.141,96 zł,  

- wydatki ogółem – 50.306.075,04 zł.  
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W załączniku Nr 2 do uchwały nastąpiły zmiany w następujących 

zadaniach:  
- "Budowa dróg gminnych na obszarze wiejskim i miejskim w gminie Kamień 

Krajeński" (Dotyczy to następujących dróg w Kamieniu Krajeńskim: Ul. 
Długa i Kusocińskiego, Ul. J. Matejki i S. Wyspiańskiego oraz w Dąbrowie, 
Małej Cerkwicy i Dąbrówce ul. Spokojna) nastąpiło zmniejszenie wydatków   

w 2023r. o kwotę 2.039.814,86 zł, do kwoty 1.960.185,14 zł. Zmniejszone 
zostały środki Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 
Strategicznych o kwotę 2.045.814,86 zł, do kwoty 1.754.185,14 zł, oraz 

zwiększone zostały środki własne gminy o kwotę 6.000,00 zł, do kwoty 
206.000,00 zł. Wykonanie inwestycji zgodnie z warunkami przetargu zostało 

wydłużone do 2024r. Wydatki na 2024r. będą wynosiły 1.795.046,35 zł,              
z tego środki Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 
Strategicznych o kwota 1.775.046,35 zł, i środki własne gminy kwota 

20.000,00 zł.  
Zadanie wprowadzone jest w następujących paragrafach:  

Rok 2023:  
60016 § 6050 kwota 206.000,00 zł, środki własne gminy (zwiększenie 

o 6.000,00 zł)  

60016 § 6370 kwota 1.754.185,14 zł, środki Rządowego Funduszu 
Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych (zmniejszenie o 2.045.814,86 
zł)  

Rok 2024:  
60016 § 6050 kwota 20.000,00 zł, środki własne gminy (zwiększenie            

o 20.000,00 zł)  
60016 § 6370 kwota 1.775.046,35 zł, środki Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych (zwiększenie o 1.775.046,35 

zł)  
- "Przebudowa dróg gminnych w Dąbrówce i Obkasie w gminie Kamień 

Krajeński" nastąpiło zwiększenie wydatków w 2023r. o kwotę 1.000,00 zł, do 
kwoty 2.011.000,00 zł. Zwiększone zostały środki własne gminy o kwotę 
1.000,00 zł, do kwoty 51.000,00 zł. Zadanie wprowadzone jest                           

w następujących paragrafach:  
60016 § 6050 kwota 51.000,00 zł, środki własne gminy(zwiększenie           

o 1.000,00 zł)  

60016 § 6370 kwota 1.960,000,00 zł, środki Rządowego Funduszu 
Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych (PGR) 

 
Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie              

4 głosami za.    

 
Ad.I.4. Zmiany w budżecie na rok 2023. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 

działach, rozdziałach i paragrafach. 
 

Radna Natalia Marciniak zapytała o drugi etap modernizacji ul. Długiej 

w Kamieniu Krajeńskim 
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Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że zostanie zaprojektowane 

to co pominięto, nastąpi złożenie zapytania o cenę, a w dalszej kolejności 

wykonanie inwestycji. 

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się (N. Marciniak) 

 

Ad.I.5. Zmiana uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Sępoleńskiemu. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował, że nastąpiło zwiększenie środków pomocowych dla 

Powiatu Sępoleńskiego o kwotę 82.800,00 zł, z przeznaczeniem na 
"przebudowę DP 1104C relacji [Stare Gronowo]-gr. woj.-Kamień Krajeński na 
odcinkach o łącznej długości 1,985 km zlokalizowanych pomiędzy km 0+000, 

a km 1+000; km 5+380, a km 6+115 oraz km 6+235, a km 6+485, tj. 
pomiędzy m. Witkowo, a m. Kamień Krajeński". Powyższe środki razem ze 

środkami powiatu sępoleńskiego zabezpieczą wykonanie powyższej 
inwestycji, której wartość wynosi 3.311.331,71 zł, przy dofinansowaniu ze 
środków Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych w kwocie 3.145.765,12 zł, co stanowi 95% wartości 
inwestycji. Wszystko to jest zgodne z zasadą wspólnego finansowania 
powyższych zadań z budżetu samorządu gminnego i samorządu powiatowego 

w proporcji 50/50%. Efektem tych działań jest również poprawa 
bezpieczeństwa w ciągu dróg lokalnych na terenie naszej gminy. W związku   

z powyższym zachodzi potrzeba udzielenia z budżetu Gminy Kamień 
Krajeński pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu z przeznaczeniem na 
realizację w/w zadania, w następstwie czego zostaną zawarte stosowne 

porozumienia pomiędzy Powiatem Sępoleńskim, a Gminą Kamień Krajeński.   
 

Radna Natalia Marciniak zapytała o kwotę 82.800 tys. zł przeznaczoną 
na przebudowę drogi na Witkowo. Zapytała czy jest to przekazanie dotacji               
w ramach porozumienia i dlaczego gmina musi wykładać takie pieniądze na 

to zadanie. 
 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że takie są ustalenia i jeżeli 

środki nie zostaną przekazane to powiat nie wykona zadania. 
 

Radny Jarosław Dobek zapytał dlaczego powiat nie posiada takiej 
kwoty tylko gmina musi dokładać. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że wszystkie gminy muszą 
partycypować w kosztach, jeżeli chcą mieć wykonane przez powiat 

inwestycje.  
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się (N. Marciniak).  
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Ad.I.6. Przyjęcie sprawozdania z wykonania uchwały w sprawie 

określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Inspektor 

Marta Husarek. Szczegółowo przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości.  

 

 Brak dyskusji.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                

4 głosami za.    

 

Ad.I.7. Regulamin korzystania z parku miejskiego w Kamieniu 
Krajeńskim. 
 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Inspektor 

Natalia Szczepańska. Poinformowała, że zgodnie z art. 40 ust. 2 pkt 4 ustawy 

o samorządzie gminnym, organy gminy mogą wydawać akty prawa 

miejscowego w zakresie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów                

i urządzeń użyteczności publicznej. Do takich obiektów należą m.in. place 

zabaw, parki i tereny rekreacyjne. Uchwalenie regulaminu nałoży na osoby 

korzystające z parku miejskiego obowiązek stosowania określonych norm              

i zasad zachowania. Wprowadzenie regulaminu wyznaczy zasady 

prawidłowego zachowania oraz wskaże sytuacje niepożądane.  

 

Radny Jarosław Dobek zapytał czy gmina ma wykupioną odpowiednią 

polisę, gdyby zdarzył się wypadek. 

 

Inspektor Natalia Szczepańska odpowiedziała, że ubezpieczenie dotyczy 

tylko mienia. 

 

Skarbnik Piotr Gustyn dodał, że jeżeli zdarzenie byłoby z winy gminy, 

to ponosimy za to odpowiedzialność. 

 
Radna Natalia Marciniak zapytała czy nie jest przesadą zapis              

w regulaminie dotyczący przebywania w parku, a zwłaszcza korzystania                 

z toru rowerowego dziecka w wieku 17 lat pod opieką dorosłego.  
 

Inspektor Natalia Szczepańska odpowiedziała, że tak stanowi prawo.  
 
Przewodniczący Komisji Piotr Łukarski zapytał o monitoring w parku. 

 
Inspektor Natalia Szczepańska poinformowała, że rozesłane zostało 

zapytanie dotyczące monitoringu.   
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Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 4 głosami za.    

 

Ad. II. Inne sprawy organizacyjne: 

    Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

 Członkowie Komisji zapoznani zostali z „Oceną zasobów pomocy 

społecznej”.  

 

 Wobec braku dyskusji przystąpiono do następnego punktu 

posiedzenia.  

 
Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      
 

Brak 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 18 kwietnia 2023 r.  

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Piotr Łukarski 


